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：本文梳理了体验式教学法与高职英语课程思政结合的相关研究概况，探讨了体验式教学

法在高职公共英语课程思政建设中的意义。高职公共英语课程中开展思政教育，需要把语言教

育、能力培养和素质提升统一到学生人生观、价值观的塑造培养上来。体验式教学法从微观的

角度为高职公共英语课程思政建设提供思路借鉴，有利于实现高职公共英语课程“立德树人”

目标，实现高职公共英语课程的“人文性”、“职业性”和“国际性”，并有利于学生自主学

习完善能力的培养。
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Abstract: This article summarizes the relevant research of the integration of experiential learning and value education in 

higher vocational English courses, and discusses the significance of the experiential learning in the value of public En-

glish courses in higher vocational education.To carry out value education in the public English course in higher vocational 

college, it is necessary to integrate language education, ability cultivation, and quality improvement into the shaping 

and cultivation of students’ outlook on life and values. The Experiential Learning provides ideas and references for the 

value education in the public English course in higher vocational college from a micro perspective, which is conducive 

to achieving the goal of “cultivating talent through value education” in public English courses in higher vocational edu-

cation, realizing the “humanity”, “professionalism”, and “internationalism” of higher vocational college public English 

courses, and is also beneficial to the cultivation of students’ self-directed learning and self-improvement abilities.
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2 相关研究概况
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3  体验式教学法在高职公共英语思政
建设中的意义

3.1  有助于实现高职公共英语“立德树人”

目标

3.2  有望实现高职英语课程的“工具性”

和“人文性”的有效统一

3.3  有助于实现高职英语课程的“职业性”

和“国际性”

王玢诗：体验式教学法在高职公共英语课程思政建设中的应用

Binshi Wang: Experiential Learning in Value Education in the Higher Vocational College Public English Course
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3.4 有利于学生自主学习完善能力的培养
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